

# WEBER



Working Group  
Additive Manufacturing

Die Hans Weber Maschinenfabrik GmbH ist ein innovativer Familienbetrieb im Maschinen- und Anlagenbau. Die Maschinen stehen sinnbildlich für deutsche Ingenieurskunst in Verfahrenstechnik und Getriebebau – und das Qualitätsmerkmal „Made in Germany“.

Konsequenterweise wird die bewährte Extrusionstechnologie in die dritte Dimension weiterentwickelt. Hierzu befasst sich Weber intensiv mit der additiven Fertigung großvolumiger Bauteile mittels Direktextrusion von Kunststoffgranulaten.

Hans Weber Maschinenfabrik GmbH is an innovative family business in mechanical engineering and plant construction. The machines symbolize the art of German engineering in process engineering and gear construction - and the quality feature "Made in Germany".

Consequently, the proven extrusion technology is further developed into the third dimension. To this end, Weber is intensively involved in the additive production of large-volume components using direct extrusion of plastic pellets.